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Datum binnenkomst 
vraag op raadsgriffie
+ 
afhandelingstermijn

27 JULI 2020
+
10 werkdagen

Portefeuillehouder VERLINDEN

Afdeling RU

Join- 
raadsvragenboek

2020- 120
Overlast milieuparken

Artikel 33 
Schriftelijke vragen

Ondanks de gevestigde aandacht op het gebruik van milieuparken 
(zie bovenstaande raadsvraag d.d. 17-10-2019 en 21 mei 2019 
inclusief beantwoording) blijft het probleem hieromtrent nijpend. Zo 
ook bij het destijds genoemde park aan de Steeg in Neer.

Uiteraard is er een grote rol weggelegd voor onze inwoners zélf om 
op een ordentelijke wijze om te gaan met het brengen van afval.
Toch zijn er; getuige de ‘dumpingen’ die er plaatsvinden; individuen 
die hardleers zijn en misbruik blijven maken van de situatie. 

 Heeft het probleem van dumpingen uw voldoende aandacht?

Met name repressie via handhaving kan een belangrijke rol spelen. 
U gaf in een eerdere beantwoording aan dat een concreet plan van 
aanpak qua handhaving een zaak is van de betreffende wethouder en 
de teamleider van handhaving. 

 Is er nu een dergelijk plan?
 Welke afspraken zijn er gemaakt?, wat is de status c.q. 

voortgang daarvan? 
 Kan er een (mobiele) camera worden ingezet?

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden
1. Illegale dumpingen worden door de boa’s onderzocht en indien een 
dader kan worden achterhaald, wordt deze strafrechtelijk aangepakt.
2. De milieuparken worden in de controles meegenomen en maken 
onderdeel uit van het dagelijks toezicht door de boa’s. De gemeente 
heeft 2 BOA’s domein I in dienst. Deze zijn ook belast met het 
toezicht Corona en de afhandeling van klachten en meldingen van 
burgers inzake overlast. Deze overlastmeldingen nemen de laatste 
jaren exponentieel toe. Zo waren er vorig jaar 500 meldingen 
geraamd en zijn er feitelijk 1150 ingediend en afgehandeld. Voor dit 
jaar waren er 1100 geraamd en stond de teller op 1 september al op 
1300. Er is maar beperkte capaciteit aanwezig die op veel 
verschillende onderwerpen wordt ingezet. Uiteraard kunnen er in die 
prioriteiten keuzes worden gemaakt. De raad kan haar prioriteiten 
meegeven aan het college ten behoeve van het 
Uitvoeringsprogramma 2021 dat momenteel wordt opgesteld.
3. Cameratoezicht is alleen mogelijk om de openbare orde te 
handhaven. Camerabeelden mogen alleen worden uitgelezen door 



opsporingsambtenaren. Gezien de beperkte capaciteit is voor deze 
optie niet gekozen. Zoals onder 2 vermeldt kan de raad  prioriteiten 
meegeven aan het college.

Datum: 11-9-2020
Besluit van (wie): Piet Verlinden

Besluit college of 
portefeuillehouder

Met akkoord 
ingevuld sjabloon 
naar raadsgriffie 
sturen

Besluit luidt: 
Beantwoording kan rechtstreeks worden doorgezet naar griffie


